
Protokoll medlemsmöte nr2 2023 
onsdag 25 maj kl.19:00  
 
Närvarande: se närvarolista, bilaga 1 
 
1) Mötet öppnas -Maria öppnar mötet 19.10 
 
2) Val av ordförande att leda mötet -Maria Gabrielsson väljs 
enhälligt.  
 
3) Val av sekreterare för medlemsmötet -Annica Nordström 
 
4) Mötets behöriga utlysning JA -Facebook, hemsida och mail. 
 
5) Fastställande av dagordningen Digitalt, godkänns. 
 
6) Val av 2 justerare, tillika rösträknare Therese Palm och Annika Carlsson 
 
7) Ekonomisk rapport, bilaga 2 
Köket är en stor utgift då stora inköp gjorts just nu, alla inköp bör betala sig under säsongens 
alla tävlingar. Maria efterlyser tips på aktiviteter där vi kan dra in pengar.  
 
8) Rapporter från sektorer 

a) HUS 

Instruktionsmöte förra veckan. De försöker att ha framförhållning med att 
lägga ut kurser men det är svårt. Flera kurser under sommaren och hösten. 
HUS försöker att hitta fler som vill bli instruktörer så att fler kan dela på 
arbetet. Planer på kurser; tävlingslydnad startklass-klass1, nosework kurs, 
kortare kurser –ej bestämt grenar. Det behövs även mer valp- och 
vardagslydnads kurser. Finns även planer på “prova på kvällar” där man 
förhoppningsvis kan fånga upp nya medlemmar eller de som vill byta gren. De 
kurserna behöver inte ha utbildade instruktörer utan det kan vara personer 
som “bara” är duktiga i sin gren. De har även pratat om en “sy ihop din egen 
kurs” där man kan köpa visa av delarna i en kurs eller alla. Där kan de även 
vara olika instruktörer för olika delar vilket gör att arbetsbördan delas. 
 
Två nya instruktörer, Christel Leiborn och Yvonne Andersson. 
 
Camilla Hjort följer upp sina elever från appellkurserna genom att lägga till 
dem i en gemensam facebookgrupp. Det är dock eget ansvar att se till att man 
tar tag i sin träning om man är intresserad. 
 
Onsdagsvärdarna saknas, planer finns från styrelsen att starta upp detta igen. 
Viktigt med bra bemötande, alla ska vara välkomna på vår klubb. 
 
Förtydliga i kalendern på hemsidan med vad som händer (träningsgrupperna), 
Linda Penttilä gör detta. 
 
Rallylydnaden genom Anette Björkman Bergström efterlyser nybörjarkurs i 
Rallylydnad. De letar efter en instruktör till detta. 
HUS letar efter fler som vill bli instruktörer. 
 



 
b) Bruks/Lydnad 

Micke Hjort har representerat klubben på SBK-distriktets domarkonferens.  
 
De har haft två stycken träningstävlingar, en i brukslydnad och en i tävlingslydnad. 
Två tävlingar i spår, en appell och en lkl-hkl vilka genomfördes utan problem. Dock 
var varken Åsa eller Micke (TL) med på mötet om de är av annan åsikt, sekreterarens 
anmärkning. 
Vid klagomål mot funktionär tex spårläggare på tävling pratar man med TL, domaren 
är högst ansvarig. Vill man anmäla en tävlande skall det göras samma dag. 
Kristina efterlyser fler patrullhundtsävlingar i distriktet. Det råder domarbrist och 
funktionärsbrist men Camilla Hjort berättar då att man kan söka dispens för icke 
godkända funktionärer. 
 

 
c) Agility och Hooper 

Två kurser igång i agility, Kerstin håller den ena och Conny den andra, nöjda deltagare 
där fler önskar att få gå en fortsättningskurs. 
Agilitytävlingar 3-4juni, fler funktionärer behövs. 
Haft egen städdag. 
Blåbär och vanliga agilitytävlingar planerade under sommaren. 
 
Conny (domare)och Kerstin (tävlingsledare) är snart klara med sin hoopersutbildning, 
de har klarat teorin och ska nu ha sin praktiska examination den 6juni, hittills är 12st 
anmälda till den inofficiella tävlingen. 
 
Staket behövs runt agilityplanen så att inga allvarliga incidenter händer, det är dock 
dyrt och vi behöver samla in pengar till detta. Staket man tittat på är ett sk fjällstaket 
som i huvudsak används till slalombackar och dyl. 
Förslag från medlemmar på mötet inkommer om att vi medlemmar skänker 100-
200kr så har vi råd med staketet. 
Många på mötet är positiva till detta. Vi måste se över om det är okej med diverse 
regelverk att göra så. 
 

d) Rallylydnad 

Har färdigt med funktionärer till tävlingen 17/6 men eftersöker fler anmälningar. 
DM: Anette Björkman Bergström med Flipper 2: a och Jessica Broberg med Trassel 
3:a. 
SM:  Anette Björkman Bergström med Flipper och Jessica Broberg med Trassel 
är kvalade till SM i Rallylydnad. 
 
 

e) Specialsök och Nosework 

Specialsök är från den 1/11–23 en officiell tävlingsgren. Klubben anordnar tävling i 
Torö hembygdsgård 1/11–23. 
Detta kommer troligtvis göra så att det blir större intresse för kurser till hösten. 
Therese Palm är nu godkänd instruktör för specialsök. 
 
 



 
f) Mondioring 

Kommer anordna tävling den 30/9. Temat för tävlingen är hemlig fram till tävlingsdagen. 
Klasser för dagen är:  
STMR = Behörighetsprov för Mondioring. Likvärdigt som BH-prov.  
MR Lydnad, Hopp och Skydds  
MRL Enbart Lydnad  
MRLH Lydnad och Hopp 
Jonas Wallén är domare för dagen, finns bara två stycken domare i sverige.  
 

 
g) IGP 

Haft tävlingar, de var väl genomförda. Har fler tävlingar på gång bla VM 7/10 som ska 
anordnas på klubben. 
De har ett SM-ekipage -Yvonne. 
 

h) Anläggningen 

-Gräsklipparen skall servas, vi väntar på oljefilter den fungerar dock ändå, Kerstin 
lägger ut gräsklipparschema. 
-Lampor ska upp vid vattenutkastet har inte gjorts då det varit så kallt.  
-Vi behöver tillgång till grävmaskin. 

 
 

 
10) Övriga frågor 
a) Sponsorgrupp – vi skulle behöva en grupp som kan arbeta med att få in sponsring till alla 
klubbens tävlingar samt staketet. Tävlingsdeltagare börjar att välja tävlingar efter prisbord, vi 
behöver konkurrera med detta. Önskvärt en från varje gren/sektor. Caroline Corbell är 
sammankallande i gruppen. 
 
b) Webbportalen –Maria ser över hur Danderyd-Täby löst betalningen av kurser etc. då det 
inte fungerar med nya portalen som vi önskar byta till. 
 
c) NoM – inställt. 
 
d) Städdag, vi har inte haft någon städdag i år då vintern höll i sig så länge. 
 
f) Skotträning onsdagar kl 18.30-19.00 
 
11) Mötet avslutas 
 


